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PROCES VERBAL
=========E======

tncheiat azi 3O.O8.2017-cu prilejul gedinlei ordinare a Consiliului Local al
comunei Covisint

La lucr5rite gedinlei participi toti cei 11 consilieri locali in funclie.
Mai participi la tuirfiiile gedinlei d-l primar Onet Marius-Silviu, d-l consilier

juridi Origoiu 6vidiu, d-l inspector Singeorgean Lucian gi 3 cet6teni ai comunei:
Lazdr Vasile-Covising nr.91O, $erban Vioara-Covisint nr.951rgi Farcag Mitru-
Cov5sint nr.518.

Se constat5 cE gedinla este statutar6.
D-l pregedinte de Sedinti prezint5 ordinea de zi conform Dispozitiei

nr.L76liS.Ob.ZOfZ. D-l primir solicit5 completarea ordinii de zi cu inci 2
puncte datoritd termenului urgent pentru depunerea proiectuluil" Achizitie
i.ltil"j" in comuna Covising, Judelul Arad"la GAL Podgoria Minig-MSderat in
cadrul Programului Nalional de Dezvoltare RuralS, respectiv:
1. proiect de hotdrire privind aprobarea Memoriului Justificativ pentru
investilia:"Achizilie Utilaje in comuna Covisint, Judetul Arad"-Initiator-Primar-
Marius-Silviu Onet.
2. proiect de hotii6re privind implementarea proiectului :"Achizitie Utilaje in
com una Covisin!, Judelul Arad"-f nitiator-Primar-Mari us-Silvi u Onet.

Se supune ta-vot ordinea de zi I GErr€ se aprobi cu 11 voturi pentru, fiind
adoptati hot5r6rea nr.66 /3O.O8.2O17, astfel :

l.Aprobarea ordinii de zi.
2.Aprobarea conlinutului procesului verbal at gedintei anterioare din data de
10.08.2017.
3.proiect de hotirire privind desemnarea reprezentantilor Consiliului Local
Covisin! in cadrul Comitetului Local pentru Situalii de Urgenti Covisint-
Iniliator-Primar-Marius-Silviu Onet
4.proiect de hotir5re privind modificarea Hotir6rii nr.38129'O8.2O15 a

Consili ului Local Covisin! privind actualizarea componentei Consiliului
Comunitar Consultativ la-nivetul comunei Covisint-Inifiator-Primar-Marius-
Silviu Onet.
5.proiect de hotfirfire privind completarea componentei Comisiei juridice 9i de
disciplinS, proteclia mediului gi turism-Initiator-Primar-Marius-Silviu Onet.
6. proiect de hotSr6re privind aderarea comunei Cov5sint la Asociatia
com unetor di n Rom6nia-Initiator-Primar-Mari us-Silviu Onet.
T.proiect de hotfirdre. privind stabilirea unor compensatii in bani acordate
personalului voluntar din cadrul Serviciutui Voluntar pentru Situatii de UrgentH
bovfisint pentru activitatea desfigurat5 in perioada ianuarie-iunie 2Ol7-
Inigiator-Primar-Marius-Silviu One!.
S.proiect de hoti16re privind infiinlarea Serviciului Public-Local de Gospodirire
Comunati ta nivelul comunei CovSsin!-Initiator-Primar-Marius-Silviu Onet.
g.proiect de hotirire privind modificarea organigramei 9i organizirii SVSU

CovHsinS-Iniliator-Prima r-Ma rius-Silviu Onet.'
lO.proiect ai notfirire privind stabilirea indimnizatiei de gedint5 pentru
membrii Consi li u lu i Local Covisin!-Iniliator-Pri ma r-Ma ri us-Silvi u One!.



f

ll,Proiect de hot5r6re privind modifiCarea documentaliei referitoare la

inchirierea spaliurui comerciar situat in covisin! in-scris in cf nr.35oo-colectivi
cu nr.top.eco-d4r t2txgi 84o-842lxr-tniliator-Primar-Marius-silviu onet.
l2.proiect a" rroia.aie privind aprobarea numirutui mediu lunar de asistenii
personali pentru persoanel" 9-, handicap grav 9i a numSru.lui de indemnizatii
lunare cuvenite rEpi"i"ntan[ilor legali ii -opilului cu handicap, adultilor cu

ha ndicap g rav, ori repreza ntanli lor-lega I i a i acestora-rnifiator-Prima r-Ma ri us-

Silviu Onet.
13.proiect de hotirare privind aprobarea modificarii organigramei aparatului de

specialitate al primarului comunei covisint-rnitiator-Primar-Marius-Silviu onet'
14.proiect a" rtoiirdre privind desfiinlarea compartime-nluluj activitdti lega!

constituitelserviciri aL'p"=i) a primariei comunei covSsin!-rnitiator-consilier-
Petru lovici.
ls.proiect de hotir6re privind aprobarea efectuirii unui audit de verificare a

documentelor financiar contabile pe perioa da 2O1,2 9i pfini la zi a Primiriei
comunei covisini-rnifiatori-consiiieii-valentin-cristian stoica, Petru rovici,
Andrei-simion SimErtean, Mihai-Petru Balta'
16. proiect de trotir6re privind aprobarea Memoriului Justificativ pentru

investilia:,,ncniziii" utirii" in comuna covisin!, Judeful Arad"-rnitiator-Primar-
Marius-Silviu Onet. r . .r!- .rr:r-:^ r
17. proiect de troiarare privind implementarea proiectului :-Achizitie utilaje in

"o- "ni 
Covising, J udelu I Arad"-I niliato r- P ri ma r- Ma ri us-Si lvi u O net'

18.Diverse.
se trece la punctul nr.2 al ordinii de zi.:" Aprobarea conlinutului procesului

verbal al sedintei anterioare din.data de 1o.o8.2ot7". D-na secretar supune

spre aprobare iio"""ul verbal al gedinlei -anterioare din data de 1o'O8'2OL7'

intreb6nd daciLxista probleme-iu-privire la con[inutul acestuia sau se solicit5

menlionarea exactd a opiniilor exprimate-in gedinla anterioarS'' -i;il;a[ 
nu sunt discufii, "" irprne la vot procesul verbal al gedinlei din

data de 1o.og.2o17, care se api'oua cu 11 voturi pentru, fiind adoptati
hotdr6re a nr.67 /eo.ds,zorz- privind aprobarea conlinutului procesului verbal

al gedingei anterioare din data de 1O'O8'2OL7'
Se trece li punctul nr.3 al ordinii de zii" Proiect de hot6r6re privind

desemnar"u ,lpiezentangilor Consiliului Local Covisini in cadrul Comitetului

Local pentru Situalii de Urgenli Cov6sint"'- ----r:. -.:. rara -A^A.Se prezinti pioiectul de hotir6re, D-l Primar arati cE este necesara

actualiza."" "o-ionenlei 
Comitetului Local pentru situalii de urgent6r-dinsul a

propus pe d-l balta 
-I.,lihai-Pet.u, d-l Chi; Corneliu-Milinu! 9i pe d-na Jiva

Monica.
Se supune la vot proiectul de hotdrire, care se aprobi cu 11 voturi pentru'

fiind adoptat5 Hotir6rea nr.68/3O'O8'2017'
Se trece l" prn"inl nr.4 at ordinii de z1." Proiect de hotir6re privind

modificarea Hot6r6rii nr.38 l29,oe.zo16 a Consiliului Local Covisint privind

actualiza."u 
"o-ponen[ei 

ionsiliului comunitar consultativ la nivelul comunei

Cov6sint".
Se prezinti proiectul de hotdrire. D-l Primar arati cE este necesari

actualizar"" 
"o*ponenlei 

Consiliului Comunitar Consu ltativ'
D-l Stoica arati ci acest Consiliu trebuie.si fie in primul r6nd functional, la

gedinle memUrii tiebuie si aib6 yn UIS]I de.cunogtinle, sE fie informati'
D-l Iovici intreaba cine este Palade constantin propus ca membru , iar d-l

primar ii exPlici.



D-l Iovici propune ca din acest consiliu s5 faca parte 9i d-l sSmirtean
Andrei-simion. 

opune ca dln acesf uonslllu sa r.'u., Por LE 

.t'-"-' ::'.*-"-- ---.- 
Y

se supune la vot propunerea d-lui Iovici care se aproba cu 1O voturi pentru

Se supune la 
"ot-proiectul 

de hot{i6re, care se aprobi cu 11 voturi pentru,

urmand ca d-l si.e.l"an Andrei-simion si faci parte din consiliul comunitar

consultativ, iar d-na vanc-Farcag Nicoleta-Mariana-spune- c5 a votat pentru dar

cu condilia ca acest consiliu cofrunitar consultativ si se intruneasca cel putin

o dat6 la 3 luni.
se trece la punctul nr.5 al ordinii de zi{'Proiect de hot6r6re privind

completarea componen[ei comisiei juridice gi de disciplinS, protec[ia mediului

gi turism".-' - 
d" prezinti proiectul de hot5r6re. D-l Primar arati ci urmare a alegerii

d6nsului in funciia de primar, a valid6rii 9i depunerii jur6m6ntului' a fost
varidati d-na Jiva Monica in fr;&i; Je consirier rocarli ca atare este necesara

completarea componenlei Comisiei iuridice 5i de disciplinS, proteclia mediului

gi turism prin includerea d-nei Jiva Monica'
Se supune fa-"oi proiectul de hotEr6re, care se aprobi cu 11 voturi pentru'

fiind adoptati HotirArea nr,7O | 3O'O8'2017'-
se trece ta punctul nr.6 al ordinii de zi{'Proiect de hotdr6re privind aderarea

comunei Coviiing la Asocialia comunelor din Rom6nia".
Se prezinta pioiectul de hoa6r6re. D-l Primar arati ci s-a primit invitatie de

la Asocialia comunelor de a ne inscrae 9i noi; in cadrul asocialiei functioneazi 9i

o firmi ae auail"ii"i.ocupi de audiiul loclaitilitor componente 9i preturile

sunt mult mai mici.
D-l Stoica arati cE noi vom plSti o cotizatie'
D-t primar uruia ie pt"g"dintele filialei judeSene 4Pd gste d-na Stoian

Letifia-primarul comunei Slmlac, asocialia-are o gamf mult mai largi de

activitiii gi proiecte care pot fi realizate'
Se supune la vot proiectul ae tr"otar6re, care se aprobd cu 7 voturi pentru 9i

4 impotrivS(Balta Mihai-Petru, Iovici PFIru, sSmartean Andrei-simion 9i stoica

valentin-crirstian), fiind adoptatS Hoti16re a nr.7 L I 30.O8' 20 17'
Se trece l" prnttr l nr.7 al ordinii de zi=" Proiect de hot6rdre privind - r

stabitirea ,n"i"o-Gni"fii in bani acordate personarurui voluntar din cadrul

Serviciului Voluntiip"nt* Situalii de UrgenlE Covisin! pentru activitatea

desfigurati in perioada ianuarie-iunie 2Ot7"'
Se prezinte ;;;i;atul de hotirare. D-l Primar arati ci au trecut 6 Iuni 5i a

iniliat proiectuid" Itotetere pentru activitatea desfSgurat6'
D-l Iovici arati c5 acegti oameni sunt angajali ai-Prim5riei, fochistul nu mai

vine la lucru pan5 in octombrie, mai-plitim 9i un gofer la pompieri'

D-l primar aiat6 ci proiectui are in vedeie oreie efectuate in afara orelor de

program gi are tn vedeie Hotirirea Consiliului Local prin care s-a stabilit
modalitatea de remunerare'

D-l Iovici arati c5 vom arunca 70 milioane in vant.
D-l Iovici mai arati cE in 17 iunie de exemplu in autospecial5 au fost seful

SVSU Fechete 9i soferul Cuzman -:-,x
D-l primar a'ratd ci la invervenlia respe:!!"e pe l6ngd autospecialS' a mers 9i

o magind mici care i-a transportat pe ceilalti'
Se supune la vot proiectul de hol5r6re, clre se aprobd cu 7 voturi pentru' 3

ablineri ( ea6a M ihii.Iietru, S6mirtean Andrei-simion 9i Stoica Valentin-

cristian) si r auiinere(rovici Fei.u) fiind adoptati Hotirirea nr.72l3o'o8'2o17'
Se trece fu-p-,in"iui ir.e al ordinii de zit" Proiect de hotirSre privind

infiinlarea serviciurui public Local de Gospodirire comunala la nivelul comunei

Covisint".
se prezinti proiectul de hot5r6re. D-l primar aratS c5 acest serviciu este

necesar deoarece este solicitat la documentalia pentru proiectul care va fi
depus la GAL Podgoria Minig-Miderat' 

3



D-l Iovici di citire din regutament gi arati ci este curios cine va face aceste ., 
-

activitSli, ceva nu pugci - : 
- 7

O-l primar intreabb dac6 discutim de regulament sau de fiSa postului.
O-t btoica intreabi dacfi serviciut poate funcliona cu cele 3 posturi care sunt

prevdzute.
D-l Drdgoiu arati ci noi avem numirul de maxim de posturi la care avem

dreptul ocupate, aceste posturi sunt cele care le avem 9i le vom utiliza in cadrul
serviciului.

D-l Iovici intreabi ci operatorul va mitura zipada, vor fi in stare sE facd
toate lucririle Previzute.

D-l primar aratd cE existi o figi a postului gi din moment ce avem cele 3
posturi ocupate, va trebui si ii organizim de aga natur5 inc6t sE rezolve toate
activititile.

D-l Ardelean arati ci cele 3 persoane fac parte din gospod5rirea comunalS,
dar mai poate fi utilizat gi 1 muncitor de la alt compartiment 9i oricum in incinta
staliei de epurare se face curdtenie.

de supurre la vot proiectul de hotirdre, care se aprobi culo voturi pentru 9i 1
abginere(Stoica Valentin-Cristian- cu motivarea ci nu este impotriva infiintirii
serviciului, dar nu in componenla actualei organigrame), fiind adoptat5
Hot6 rire a nr.7 3 | 30.08. 20 I 7.

Se trece la punctul nr.9 a! ordinii de zi=" Proiect de hotir6re privind
modificarea organigramei gi organizirii SVSU Covdsint".

Se prezint5 froiectul de hotir6re. D-l primar aratd cd este necesar5 aceastd
modificare, prin infiinJarea a 2 posturi de gofer absolute necesare pentru
reavizarea Serviciului voluntar pentru situatii de urgentS.

D-l Stoica intreabS dacfi d-l Petru! Silviu care locuiegte la Arad poate veni.
D-l primar aratf ci fiecare membru face parte dintr-o echip5 9i particip6 la

activit5li c6nd se impune convocarea acestora'
D-l Stoica arati ci d-l Petrut face parte din compartimentul prevenire.
D-l primar arati ci grupa de stingere a incendiilor are volumul cel mai mare

de activitate.
Se supune la vot proiectul de hotdr6re, care se aprobi cu 11 voturi pentru,

fiind adoptati Hoti16rea nr.7 4 / 3O.O8.2017.
Se trece ta punctul nr.1O al ordinii dezit" Proiect de hot6r6re privind

stabilirea indemnizaliei de gedin!5 pentru membrii Consiliului Local Cov6sint".
Se prezintf proiectul de hot6r6re. D-l primar aratd cH dinsul a propus 8olo din

indemnizalia lunar6 a primarului, eventual de la 1 ianuarie anul viitor vom
putea ajunde la 10o/o.

D-l lovici arati ci ddnsul propune lOo/o.
D-l Stoica arati ci gi 8olo este mult comparativ cu activitatea desf5gurat5.
D-l Chig solicitS claiificarea formuldrii de la art.2 respectiv :"numErul maxim

de gedinle pentru care se acordi indemnizalia este de o gedinl5 ordinar5 sau
extiaordinar5/luni 9i o gedin!5 a comisiei de specialitate/lun6.

D-l consilier juridic Origoiu arati c5 a fost formulat a5a res_pectiv o.gedint6
ordinari sau eitraordinari deoarece din practici se poate int6mpla si nu se
poati convoca gedinla ordinari gi atunci si nu se ajungi la situatia de a nu se
putea beneficia de indemnizatia lunarS.

Se supune la vot propunerea d-lui Iovici pentru propunerea de l0o/o-
rezultatul votului eCte urmitorul: 3 voturi pentru(Iovici Petru, Simirtean
Andrei-simion gi Batta Mihai Petru), 6 abtineri(Ardelean Ioan, Lungu Dora'
Stoica Valentin-Cristian, Vanc-Farcag Nicoleta-Mariana, Jiva Monica, Gagpar
Alexandru) Si 2 impotrivi (Popan Vasile 9i Chig Corneliu-Milinut).

Se supuhe ta ,oi proiectul de hotdr6re, care se aprob5 cu 9 voturi pentru_gi 2

abgineri[ Iovici peiru gi Stoica Vatentin-Cristian), fiind adoptati HotEr6rea
nr.lSlgO.OA.2OL7



-l-4.'
l- !

4oSe trece la punctul nr.l1 al ordinii dezi=" Proiect de hotir6re privind
modificarea documentaliei referitoare la inchirierea spaliului comercial situat in
-o"ising inscris in CF nr-.3ooo-colectivi cu nr.top.84o-841 l?ry 9i 84o-84llxt"'
- -Se 

prezinti proiectul de hotar6re. D-l primar arati cE a initiat acest proiect
de hoiir6re deoarece au existat nigte neconcordanle'
-- -f 

se dH cuv6ntul d-lui consilier juridic Drdgoiu care explic5 neconcordantele
menlionate de d-l primar gi di citire din raportul de specialitate unde a detaliat
n.ioh"o.danlele intre con3inutul caietului de sarcini gi conlinutul contractului-
cadru, de asemenea o serie de aspecte care nu sunt reglementate sau nu

respect5 legislatia in vigoare. : ---!-..3. ruprie la vot pro'lectul de hotdr6re, care se aprobi cu 1O voturi pentru 9i

1 ablinere( Stoica Valentin-Cristian), fiind adoptati HotdrSrea

nr,7613O.O8.2017.
Se trece la punctut nr.12 al ordinii de zi:" Proiect de hot6rire privind

aprobarea numirutui mediu tunar de asistenti personali pentru persoanele cu

handicap grav ji u nr-Erutui de indemnizalii tunare cuvenite reprezentantilor
legali ai c6pilulli cu handicap, adullilor cu handicap grav, ori reprezantantilor
legali ai acestora".--a; prezinti proiectul de hot5rire. D-l primar aratd ci a initiat acest proiect
de hotSr6re deoarece avem solicitSri in acest sens.

D-na secretar arata ci legislalia in domeniu prevede obligativitatea
autoritililor tocal" a. a ang55a gi salariza asistentul personal in conditiile legii
gi de a aligura li garanta p-taia indemnizaliei lunare, de asemenea mai este de

irecizat "5 "-" irimit in aiest sens gi o.adres5 de la Ministerul Muncii cu privire
ia aceste 

"specte, 
in plus noi trebuie si previzion6m in sensul de a avea

infiinlate posturi care vor fi vacante bineinleles gi stabilite-indemnizatii -

a.oui"". tetilenii vin cu documentele preg5tite, qviz ledical etc. 9i dac5 nu

avem posturili disponibile gi nr. de indCmnizalii p6ni infiint6m posturile sau-

stabilim nr. de indemnizagiipersoanele in cauz5 nu pot beneficia de drepturile
respective de ta data c6nd au primlt Lvizul'

d" 
"rprne 

la vot proiectut de hot6r6re, care se aprobi cu 11 voturi pentru,

fiind adoptati HotirArea nr.77 1 3O.O8.2017'
Se treie la punctul nr.13 al ordinii dezi{'Proiect de hotirire privind

aprobarea modificirii organigramei aparatului de specialitate al Primarului
comunei Cov5sin]".-- G piezinti proiectul de hotirAre. D-l primar arati cE urmare a infiintirii
serviciului pubiic i. g""pod6rire comunalS, urmare a modific6rii organigramei
svsu gi a modificiriiiumarutui mediu lunar de asistenti personali este necasar

sA moiific5m organigrama conform celor mentionate.
Se supune ia-votiroiectul de hotir6re, care se aprobi cu 11 voturi pentru,

fiind adoptati Hoti16rea nr.78 I 3O,O8.2017'
Se treie la punctul nr.14 a! ordinii dezit" Proiect de hot5r6re privind

desfiinlar"" 
"o-p"rtimentului 

activitili legal constituite(serviciul de pazi) a

Primiriei comunei Covisint".
* prezinti proiectul de 

-hotir6re. 
D-l Iovici Petru iniliatorul proiectului de

hot5rAre, arat* cE a iniliat acest proiect de hotir6re deoarece nici intr-o
comuna vecinS nu mai exist5 pazi($iria, vladimirescu).

D-l primar arat5 c5 la Pdulig exist5.. 
-

D-l consilier juridic Drdgoiu arat5 ci fiecare Iocalitate trebuie s5-9i
organize." prii , ", unguiuli, cu firme etc., trebuie asjgur-atd paz6; in ceea ce

nJprivegte am clutat oieite de la firme specializate din ofert6 reiegea o

chettuialS de 58OO t"i/lrn5 pentru 1 persoanS cu programul de lucru intre
22,00-6,OO.

D-t consilier juridic mai arati ci in confornritate cu planul de pazd aprobat
avem nevoie ae z persoane, raportat la cheltuiala menlionati cu angajati de la

firmi specializati cost6 mult.
D-l Iovici intreabi de ce au fost montate atunci camerele de filmare.



D-l Drdgoiu aratE cd sunt bune camerele pentru a vedea, dar aceste camere |fl
doar filmeaz5 nu pot interveni.

D-l primar arati ci poate fi intrebat geful de Post cu privire la activitatea
paznicilor, ci el ii verificS.

D-l Stoica aratd cE i-a vdzut dAnsul seara pe la ora 11rOO erau pe terasi la
magazine Ia bere.

D-l Iovici arati ci dSnsul oricum nu plStegte paza pentru ci nu-gi fac datoria,
si lu5m legitura cu o firm5 de paz5,

D-l primar ii spune d-lui lovici sE verifice paznicii gi dac6 igi fac sau nu
datoria.

Se supune la vot proiectul de hot6r6re-rezultatul votului este urm6torul: 3
voturi pentru(Iovici Petru, Stoica Valentin-Cristian gi SimErtean Andrei-
Simion), 6 abtineri( Balta Mihai-Petru, Ardelean Ioan, Lungu Dora, Popan
Vasile, Vanc-Farcag Nicoleta-Mariana, Chig Corneliu-Milinut) Si 2 impotrivS (Jiva
Monica, Gagpar Alexandru), fiind adoptatd HotEr6rea nr.79/3O.O8.20l7-privind
respingerea proiectului de hot5r6re privind desfiintarea compartimentului
activititi legal constituite(serviciul de pazd) a Primdriei comunei CovisinS.

Se trece la punctul nr.15 al ordinii de zi=" Proiect de hotSrire privind
aprobarea efectuirii unui audit de verificare a documentelor financiar contabile
pe perioada 2OL2 gi p6ni ta zi a Primiriei comunei Covisin!".

Se prezinti proiectul de hot5r6re. D-l Stoica Valentin-Cristian unul dintre d-
!, nii consilieri initiatori ai proiectului de hot5rire arati cd s-a procedat la

inilierea acetui proiect de hot6rire datorit5 rdspunsurilor evazive cu privire Ia
activitatea financiar contabilS, am avut numeroase soticitiri, ori am primit
r5spunsuri evazive ori nu s-a rispuns deloc la solicitiri; am vizut adresa de la
Curtea de Conturi ei verific6 anul 2016 , dar noi am solicitat din anul 2OL2 p6nd
la zi.

D-l inspector Singeorgean arati cd auditul care se va efectua in perioada
18.O9-2O.LO.2O17 de citre Camera de Conturi Arad va fi efectuat pentru anul
2016 gi anii anteriori 2015 Ei 2OL4," d-l inspector mai face precizarea cE auditul
anterior efectuat de Camera de Conturi Arad in anul 2034 a verificat anii 2OL3,
2OLZ 9i 2O11.

D-l Iovici arat6 ci nu s-a verificat tot, existi persoane au vdzut ci
reprezentantii Curtii de Conturi au plecat cu portbagajul plin, amintegte d-lor
consilieri care au fost consilieri in mandatul trecut cum a explicat fostul primar
cheltuielile effectuate.

D-l inspector Singeorgean soliciti d-nei secretar si fie mentionat ceea ce a
spus d-l Iovici de reprezentantii CuSii de Conturi ci au plecat cu portbagajul
maginii plin.

Tot d-! inspector Singeorgean arati ci temetica de control a Camerei de
Conturi Arad este complexi. Are 28 de puncte fiind verificate toate activit6tile
pe compartimente.

D-l Chig intreabi c6t costi un control de audit.
D-l inspector arati ci nu poate spune exact, se pot solicita oferte de la

firme specializate.
D-l Iovici arati cd nu s-a r6spuns la numeroase solicitiri, inclusive cum s-au

cheltuit banii prevdzuti pentru capelS la BisericS.
Se supune al vot proiectul de hotir6re-rezultatul votului este urm6torul: 3

voturi pentru(Iovici Petru, Stoica Valentin-Cristian gi Simirtean Andrei-
Simion), 3 abtineri( Balta Mihai-Petru, Vanc-Farcag Nicoleta-Mariana gi Gagpar
Alexandru)
gi 5 impotriv5( Ardelean Ioan, Lungu Dora, Popan Vasile, Chig Cornetiu-Milinut,
Jiva Monica ), fiind adoptati Hotdr6rea nr.8O/3O.O8.2017-privind respingerea
proiectului de hotir6re privind aprobarea efectudrii unui audit de verificare a
documentelor financiar contabile pe perioada 2O12 gi p6ni la zi a Primiriei
comunei Covisin!.



Se trece la punctul nr.16 al ordinii de zit" Proiect de hotdr6re privind / I
aprobarea Memoriului Justificativ pentru investilia:"Achizitie Utilaje in comuna t L

Cov6sint, Judelul Arad".
Se prezinti proiectul de hot5r6re. D-l primar aratd cE aga cum a mentionat

la aprobarea ordinii de zi a solicitat completarea acesteia cu cele 2 puncte care
sunt legate fiind vorba de proiectul care va fi depus la GAL Podgoria Minig-
M{derat pentru achizilie de utilaje, termenul de depunere a proiectului fiind
urgent.

D-l Stoica intreabi care sunt utilajete pe care dorim sE la achizitionim.
D-l primar arati ci utilajele pe care Ie avem in vedere pentru acest proiect

sunt: tractor, remorc6, tocdtor hidraulic cu brat gi o autoutilitar5.
Se supune la vot proiectul de hotdr6re, care se aprobd cu 11 voturi pentru,

fiind adoptati Hoti16rea nr.81/3O.O8.2017.
Se tiece ta punctul nr.L7 al ordinii dezil" Proiect de hotirire privind

imptementarea proiectului:"Achizifie Utilaje in comuna Covisint, Judetul Arad".
Se prezinti proiectut de hot6r6re. D-l primar arati cE explicatiile de la

punctul anterior al ordinii de zi sunt aceleagi.
Se supune ta vot proiectul de hot5r6re, care se aprob6 cu 1l voturi pentru,

fiind adoptati HotS 16re a nr.82 I 3O.O8.2017.
Se trece la punctul nr.18 al ordinii de zi:"Diverse".

D-l Stoica arati ci a f6cut o interpelare cu privire la parcr s-? ar5tat cE nu a
fost necesar un proiect tehnic, s-au anexat doar nigte facturi intreabi dac6 s-a
ficut dezmembrare la CF.

D-l primar arati ci la Biseric5 nu exist5 CF.
D-l Stoica mai arat5 cE in ceea ce privegte telefonul fostului primar sunt

anexate doar nigte facturi gi nu reiese de nic5ieri sumele utilizate.
D-t consilier juridic arati cd va clarifica situatia gi va anexa facturile

solicitate.
De asemenea d-l Stoica mai amintegte de Protocolul cu Centrul de tineret pe

care t-a solicitaU d-na secretar arati cd va lua legStura din nou cu d-l PagcalSu.
D-t primar arati ci cet mai corect ar fi si-l invit6m la urmitoarea gedinti a

Consiliului Local.
Tot d-l Stoica soliciti contractul pe care il avem cu firma Sobis; d-l

inspector Singeorgean arat6 c5 il va pune la dispozitie.
D-l Ardelean intreabi daci vom avea festivalul vinului gi pe ca dati, pentru

ci a auzit ci nu se mai numegte Festivalul vinului, ci Festivalul cramelor.
D-l primar aratfi ci se numegte tot aga, va avea loc in data de 24

septembrie, iar acel Festival al cramelor este altceva.
D-l consilier juridic Drigoiu informeazi membrii Consiliului Local ci a

participat la o gedinlE la OCPI Arad gi vor incepe demersurile pentru
nomenclatura stradali, in ceea ce ne privegte va trebui si stabilim
nomencaltura stradalS, respective sE dim nume la strizi.: pot fi nume, numere,
nume de personalitEli, nume de ftori, dar cu precizarea ci pentru nume de
personalititi avem nevoie de avize.

D-l inspector Singeorgean arati ci ar fi mai u$or cu numere.
D-t primar arati ci pentru a incepe sE preg6tim lucrarea trebuie si gtim

cum vom proceda vorh utiliza nume, numere etc.
in urma disculiilor' se supune la vot propunerea de a folosi numere: 9

voturi pentru:Ardetean loan, Popan Vasile, Lugu Dora, Vanc-Farcag Nicoleta-
Mriana, Jiva Monica, Gagpart Alexandru, Iovici Petru, Balta Mihai-Petru,
Sd mE rtean Andrei,-Si mion.

pentru porpunerea de a folosi numei 2 voturi pentru Stoica Valentin-
Cristian gi Chig Corneliu-Milinu!.

Se aE cuvantul d-t Farcag Mitru-Covdsing nr.518, care arat6 ci este un
lucru bun in ceea ce privegte Consiliul Comunitar Consultativ, sunt posibile
diferite activitili, Fot participa daci voi fi anuntat la lucririle acestuia.



D-t Farcag mai intreabf dac6 terenul de fotbal este sau nu a comunei, nu
s-a mai fdcut nimic, micar si se intrelini ce s-a ficutra mai fost cineva la fala /'),,
locului sH vadfi ce este acoto, a solicitat in repetate rSnduri acest lucru, nu are t /"
nevoie de rfispuns in scris, ci si vad6 gi si constate cd s-a f6cut ceva acolo.

in ceea ce privegte sala de jos, c5 tot a ridicat d-l Stoica problema cu
protocotul cu d-i Pagcal5u, sala aceea si fie functional5, avem tineri care pot
desfisura diferite activititi.

D-l Farcag mai solicit6 sE se finalizeze Iucririle la statiile de autobuz,
D-l primar arati ci la staliile de autobuz se va finaliza in urmitoarea

perioadS.
Se di cuvintul d-nei gerban Vioara-Cov5sin3 nr.752 care intreabi daci s-a

mai fdcut ceva la proiectui pentru gaz care a fost inceput de ceva ani, oamenii
au gi contribuit financiar la acea vreme.

D-l Stoica arati ci a fost propus un asemenea proiect pentru introducerea
gazului in gedinla anterioari a Consiliului Local care a fost respins.

D-l primar arati ci pentru a demara un proiect trebuie si existe 9i sursi de
finan$are.

D-na secretar soliciti si se aib6 in vedere cu privire la introducerea gazului
pentru ci necesitd cheltuieli gi daci cetSlenii din comuni doresc, c6t ar costa
toncret deoarece avem expeiienla cu releaua de api gi canalizare c6nd s-a
implementat proiectul toati lumea a fost interesati, dar dupi ce li s-a spus
cetdlenilor c6t au de plStit mulli au renuntat.

D-na $erban arati cE se va interesa personal.
D-l GJgpar aratS cE trebuie sE avem in vedere realizarea unui proiect

antiambrozie.
D-l primar arat5 cE solutia ar fi cosirea.
o-t bnig intreabi daci se gtie din ce cauzi a apirut.
D-l primar arat6 ci se pot g5si firme specializate'
o-l Ctrig intreabi in ce fazi este construirea capelei.
D-l primar arat6 cd la sfirgitul s6ptim6nii vom ridica CF-ul de la BCPI

Lipova, va urma faza de proiectare 9i apoi cea de executie' 
D-i Stoica ii rdspunde d-lui Farcag Mitru-cetitean al comunei care a afirmat

ci in campanie s-au ficut promisiuni care nu se realizeazi Si ii spune cd d6nsul
gi-a fdcut platforma respectivi daci va ajunge primar, dar din postura de
consilier, nu are acces Ia bani.

Fiind epuizate punctele ordinii de zi, se ridicd Sedinta.

PRE9EDINTE DE $ED SEcRETAR,
CORNE RINELA CIUTINA
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